

Grade 5 News – October 2017

Dear Fifth Grade Families,

We hope that this notice—the first in a series of monthly newsletters—finds you and your child adjusting well to the new school year. It was a pleasure to meet so many of you at our September 14 family orientation. We are pleased that so many of you have taken advantage of the numerous middle school tours that are being offered across District 2. If you have any concerns, please contact our guidance counselor, Mrs. Rachel Yip-Leung, or your child’s teacher. On October 2, students will be embarking upon a ballroom dancing adventure, as they begin instruction from Ms. Akemi of the *Dancing Classrooms* program. We hope your child will teach you some dance moves, too! We are also happy to report that our school’s collaboration with the Third Street Music School has been renewed and all fifth graders will begin violin lessons with Ms. Aimee starting October 3. Your continued involvement at this critical period of the school year is always valued.

Sincerely,
Fifth Grade Teachers

OCTOBER

Sun	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat
1	2 BALLROOM LESSONS BEGIN	3	4	5	6 9/11 MEMORIAL TRIP	7
8	9 NO SCHOOL COLUMBUS DAY	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25 AFRICAN BURIAL GROUND TRIP (504/508)	26	27	28
29	30	31 HALLOWEEN				

CURRICULUM HIGHLIGHTS:

- ELA: Teacher’s College Reading Assessments / Wonder Read Aloud / Name Research Writing Project
- MATH: Number & Operations in Base Ten (Multiplication/Division) / Multiples & Factors
- SOCIAL STUDIES: Map Skills / US Geography / Beginning of our Slavery Study

2017 年 10 月 - 五年級新聞

親愛的五年級家庭們，

我們希望這個通訊 - 系第一個月度通訊 - 發現你和你的孩子在新的一年裡適應得很好。在 9 月 14 日的家庭開放日，很高興見到你們。我們很高興你們中有很多人都參與第 2 學區提供的初中學校探訪。如果您有任何疑問，請聯繫我們學校輔導員梁太，或您孩子的教師。10 月 2 日，學生們將開始學跳交際舞，由 Ms. Akemi 開始舞蹈課室的課程。我們希望你的孩子也會教你一些舞蹈動作！我們也很高興地告知你，我們學校與第三街音樂學校再次合作，所有五年級學生將會在 10 月 3 日開始與 Ms. Aimee 學小提琴課程。這個學年關鍵時期您的繼續參與還是很重要的。

此致
五年級教師們

十月

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
1	2 開始學習交際 舞蹈	3	4	5	6 旅行 9/11 紀 念館	7
8	9 哥倫布日 不用上學	10	11	12	13	14
15	16	17	18	19	20	21
22	23	24	25 504/508 班 非洲葬禮之 地點旅行	26	27	28
29	30	31 萬聖節				

課程亮點：

- 英語語文：教師學院閱讀評估/奇蹟朗讀/名稱研究寫作項目
- 數學：基數（乘法/除法）/倍數和因子的數量和操作
- 社會常識：地圖技能/美國地理/我們的奴隸制研究的開始